

檔案編號：CRBC-BKJV/ED202202/21.01.00/004977/L

本函編號：PN-212

土木工程拓展署合約編號：ED/2022/02

通告

沙田 T4 號主幹路

近溱岸 8 號及城門河畔臨時行人路及單車徑之最新安排

(2026 年 5 月 8 日至 2027 年第二季)

為配合建造沙田 T4 號主幹路，工程團隊由 2026 年 5 月 8 日至 2027 年第二季，將分階段臨時封閉近溱岸 8 號及城門河畔部份行人路及單車徑。行人及騎單車人士可使用臨時重置的行人路及單車徑作替代路線。現場會設置適當的告示牌，指示道路使用者。詳情請參閱附圖一至三。

在每一階段之臨時改道實施前兩星期起，我們會設置倒數牌，提前指示行人有關安排。工程團隊亦將派遣大使在現場當值，協助向市民講解替代路線。

感謝你的體諒。如有查詢，歡迎致電 24 小時工程熱線 9391-1754。



T4 號主幹路工程團隊

2026 年 4 月 24 日

Notice

Trunk Road T4 in Sha Tin

Latest Arrangement for Temporary Footpath and Cycle Track near The Riverpark and Shing Mun River

(From 8 May 2026 to Second Quarter of 2027)

To facilitate the construction of Trunk Road T4 in Sha Tin project, sections of footpath and cycle track near The Riverpark and Shing Mun River will be temporarily closed in phases from 8 May 2026 to the second quarter of 2027. Pedestrians and cyclists may use the temporary reprovisioned footpaths and cycle tracks as alternative routes. Appropriate signs will be displayed to guide road users. Please refer to the attached drawings I to III for details.

Countdown signage will be provided two weeks prior to implementation of each phase to remind pedestrians of the forthcoming temporary diversion. Ambassadors will also be deployed on-site to brief pedestrians on the alternative route arrangement.

Thank you for your understanding. Should you have any questions, please do not hesitate to call our 24-hour Project Hotline 9391-1754.



Trunk Road T4 Project Team

沙田 T4 號主幹路 – 近漆岸 8 號及城門河畔第三階段行人路及單車徑安排

(實施日期：2026 年 10 月初至 2027 年第二季)

Trunk Road T4 in Sha Tin – Arrangement for Footpath and Cycle Track near The Riverpark and Shing Mun River (3rd Phase)

(Implementation Date: Early October 2026 to Second Quarter of 2027)

